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    Lucrările şedinţei extraordinare ale consiliului local  au început la orele 
14,00.  
              Sedinta se desfasoara la sala de sedinte a consiliului local la care sunt 
prezenti un numar de 9 consilieri, lipsand nemotivat d-ul Ciohodaru Ion si 
motivat d-ul Coropcianu Vasile.                         
              La sedinta participa  de drept  primarul si secretarul  comunei.                     
D-na secretar supune spre aprobarea consilierilor   procesul verbal al şedinţei 
anterioare care a  fost  studiat de toţi consilierii si nemaifiind obiecţiuni de făcut, 
consilierii prezenti  aproba procesul verbal al sedintei anterioare in unanimitate 
de voturi.           

    Sedinta Consiliului local a fost convocata prin Dispozitia Primarului 
nr.121/22.04.2016.  

     D-nul  consilier Mihalcea Ioan - presedinte de sedinta  - propune 
consilierilor urmatorul proiect al ordinei de zi:    
              1.-Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului de venituri si 
cheltuieli pe luna aprilie ; 
              2.-Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a 
exercitiului bugetar pe trimestru I/2016 
              Nu mai sunt alte propuneri privind ordinea de zi, si consilierii  o aproba 
in unanimitate de voturi. 
             Se prezinta primul punct  al ordinei de zi   si se da cuvantul  d-nului 
presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate care 
este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Hutu Liliana – referent contabil. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la 
proiectul de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului de venituri si 
cheltuieli pe luna aprilie; 
              Dupa prezentarea materialului de la primul punct, consilierii sunt rugati 
sa ia cuvantul. 
     D-ul Primar  informeaza consilierii ca sunt venite sume pentru a face 
plata la situatia de lucrari pentru proiectul “ Modernizare drum comunal 149 si 
drumuri de interes local in satul Balteni” si este necesar a adopta hotararea in 
acest sens deoarece nu putem face plata la executantul lucrarii. 
              D-ul consilier  Savin Neculai doreste sa  intrebe cand  se vor prezenta  
constructorii sa termine lucrarea inceputa in cartier. D-ul primar arata ca imediat 
ce se face plata pentru  lucrarea executata se vor prezenta pentru continuarea 
lucrarilor. 
 
 



              D-ul consilier Leahu Gheorghe este de acord cu proiectul de hotarare 
mai ales pentru faptul ca noi am primit niste sume in buget pentru acest proiect, 
deci e un lucru bun. 
     Nu mai sunt discutii la acest punct al ordinei de zi.D-ul presedinte de 
sedinta supunse spre aprobare proiectul de hotarare privind rectificarea 
bugetului de venituri si cheltuieli, care este aprobat in unanimitate de voturi. 
               Sedinta continua cu punctul doi al ordinei de zi si se da cuvantul  d-
nului presedinte al  comisiei pentru a prezenta raportul comisiei de specialitate 
care este favorabil iar raportul compartimentului de resort este prezentat de d-na 
Hutu Liliana – referent contabil. D-ul Primar prezinta Expunerea  de motive la 
proiectul de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului 
bugetar pe trimestru I/2016. 
               Consilierii  sunt rugati sa ia cuvantul. 
                D-ul consilier Leahu Gheorghe arata ca e foarte bine ca sunt realizari 
la partea de venituri, fiindca daca sunt venituri vom avea si de unde facem 
cheltuieli. Este un procent destul de bun de 97,59 % din ceea ce s-a propus. 
                 D-na contabila arata ca au venit foarte multi  in primul trimestru sa-si 
plateasca impozitele si acesta e  un lucru bun, acesta ar fi si motivul pentru care 
s-au realizat veniturile in acest procent. Mai avem de incasat la SC Morandi care 
nu a venit pana acum deoarece  s-a modificat codul fiscal iar termenul s-a dus la 
30 iunie si cu siguranta va veni pana atunci, se refera la sume mai mari fiindca la 
persoane fizice cei care au avut de dat, au dat in luna ianuarie-februarie. D-na 
contabila arata deasemeni  ca si pentru plata apei la fel vin oamenii la timp 
fiindca stiu ca vor creste majorari daca nu platesc la timp. Deasemeni o alta 
sursa de venit in acest  trimestru  ar fi si suma primita de la vanzarea terenului 
de la Baractarau conform Hotararii Consiliului local. 
           D-ul consilier Mihalcea Ioan, in cuvantul sau arata ca  ar dori sa stie ce s-
a mai intamplat cu datoriile de la Hurduc, d-na contabila arata ca suntem in 
litigiu cu aceasta firma, si deocamdata nu a dat nici un ban pentru  impozit, insa  
daca se va termina litigiu, suma va fi foarte mare. 
 D-ul primar arata ca ei sunt in faliment, dar tot ei administreaza cladirea. 
          D-ul consilier Mihalcea Ioan intreaba cum stam la partea de cheltuieli. 
          D-na contabila  arata ca am realizat un procent de  85,82 % la partea de 
cheltuieli, si in mare am achitat restantele pe care lea aveam, insa cheltuieli mai 
sunt multe de facut, avem in lucru PUG-ul cu un cost mai mare  si alte lucrari 
dar pentru care  vom onora plata  cand vom avea sumele necesare. 
         Nu mai sunt discutii la  acest punct al ordinei de zi, d-ul presedinte de 
sedinta supune spre aprobare proiectul de hotarare privind aprobarea contului  
de venituri si cheltuieli, care este aprobat in unanimitate de voturi. 
            Deoarece discutiile s-au epuizat, d-ul presedinte de sedinta multumeste 
consilierilor si invitatilor pentru prezenta si declara lucrarile sedintei inchise. 
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